
Title (en)
Waste water hoisting facility

Title (de)
Abwasserhebeanlage

Title (fr)
Installation de relèvement d'eaux usées

Publication
EP 2573288 A1 20130327 (DE)

Application
EP 11182391 A 20110922

Priority
EP 11182391 A 20110922

Abstract (en)
The waste water lifting installation has a collection container (2). A flange plate (4) is arranged on an upper side of the collection container. A level
switch (12) is attached to the flange plate and extended into the collection container. A run-in pipe (22) is extended from the flange plate vertically
downward into the collection container. The run-in pipe is provided with a vertical length such that a lower end (28) of the run-in pipe is vertically
distanced from the flange plate than a lower end of the level switch.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Abwasserhebeanlage mit einem Sammelbehälter (2) und einer an der Oberseite des Sammelbehälters (2) angeordneten
Flanschplatte (4), an welcher ein in den Sammelbehälter (2) eintauchender Niveauschalter (12) angebracht ist, wobei sich ausgehend von der
Flanschplatte (4) zumindest ein Einlaufrohr (22) vertikal nach unten in den Sammelbehälter (2) hinein erstreckt, welches eine solche vertikale
Länge hat, dass das untere Ende (18) des Einlaufrohres (22) von der Flanschplatte (4) vertikal weiter beabstandet ist als ein unteres Ende des
Niveauschalters (14).
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